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Mestská časť Košice - Sever 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 
  
 

z XII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 
 Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 23.03.2016 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                           

 
 

 
Prílohy:      Pozvánka na zasadnutie MZ 

  Listina prítomných z 23.3.2016 
                       Správa o činnosti Mestskej polície Košice – Stanice Sever za obdobie od 1.9.2015 do  

                       29.2.2016 

                       Správa o kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice – Sever za mesiac december 2015 a  
                       január 2016 

                       Ročná správa o činnosti kontrolóra MČ Košice - Sever  
Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra MČ Košice – Sever 

Koncepcia riešenia statickej dopravy v meste Košice – MČ Košice – Sever 

Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever 
Prevod a prenájom detských jaslí Gerlachovská 10 

    Zápis skrutátorov o hlasovaní poslancov MZ 
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Miesto rokovania:   zasadačka miestneho úradu, Festivalové námestie č. 2, Košice 

 

Dátum a čas rokovania: streda, 23.03. 2016, od 15.00 do 20.30 hod. 
 

Počet  zvolených poslancov:  13 
 

Počet prítomných:   13 – podľa priloženej prezenčnej listiny  
 

Počet neprítomných:               0  

 
 

Ďalší prítomní:  Marián Gaj – starosta Mestskej časti Košice – Sever 
Matúš Háber – prednosta MÚ Mestskej časti Košice - Sever 

Pavol Hanušin – kontrolór Mestskej časti Košice - Sever 

 
 

Priebeh rokovania: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta MČ Košice – Sever Marián Gaj otvoril XII. zasadnutie miestneho zastupiteľstva (ďalej len MZ) 

a privítal poslancov aj hostí. Konštatoval, že v čase otvorenia rokovania je v rokovacej miestnosti 
prítomných 11 poslancov a teda MZ je uznášaniaschopné. 

 
 

2.  Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 

 
Starosta Gaj určil za overovateľov zápisnice poslankyňu  Dagmar Kažimírovú a poslanca Antona 

Švajlena. 
 

Za zapisovateľa určil zamestnanca Mestskej časti Košice – Sever  Agnesu Bogačevičovú. 

 
Návrh  :                        do mandátovej komisie poslanca  Marcela Gibódu a poslanca Jaroslava   

                                     Polačeka                 
 

Návrh:                           do návrhovej komisie poslancov  Jozefa Filipka a Štefana Baláža 
 

Starosta dal spoločne hlasovať o návrhoch členov návrhovej a mandátovej komisie. Pri hlasovaní bolo  

prítomných 11 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 1:            za - 10,  proti – 0,  zdržal sa – 1. 
 

Uznesenie:  MZ MČ Košice - Sever zvolilo : 
 

návrhovú komisiu v zložení:  Jozef Filipko a  Štefan Baláž 
 

mandátovú komisiu v zložení: Marcel Gibóda a Jaroslav Polaček.  
 

Starosta skonštatoval, že členovia návrhovej a mandátovej komisie boli poslancami schválení. 
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3. Schválenie programu rokovania 

 

Poslanec Polaček –  navrhol zaradiť bod 8.1 -  Zmena rokovacieho poriadku   

Poslanec Filipko – navrhol zaradiť bod 11/1 – Zmeny zásad odmeňovacia poslancov 

a neposlancov 

Poslanec Gibóda navrhol nezaradiť na toto rokovanie bod 11.1, nemá ţiadnu informáciu o 

tomto bode, nevie aký to bude mať  dopad na rozpočet,  predpokladá ţe finančná komisia 

tento bod neprorokovala, ţiadal zaradiť tento bod na najbliţšie rokovanie.  

Poslanec Polaček – navrhol vypustenie bodu č. 9 ,  bodu č.  10 a bodu č.  11, nemá pocit, ţe 

by sa to prerokovalo na všetkých úrovniach. Odporučil pozrieť si Rokovací poriadok, tieto 

veci by mali prejsť jednotlivými komisiami. Kontrolór Hanušin mal výhradu,  v tom, ţe on 

predkladá priamo zastupiteľstvu, nie komisiám.  

 

Hlasovanie o návrhu poslanca Polačeka : 

 
Hlasovanie č. 2:            za - 5,  proti – 0,  zdržal sa – 5. 
                                  Návrh nebol schválený. 
 

Hlasovanie o návrhu poslanca Filipka: 

 
Hlasovanie č. 3:            za - 7,  proti – 2,  zdržal sa – 1. 
                                  Návrh bol schválený.  

 
Hlasovanie o návrhu poslanca Polačeka: 

 
Hlasovanie č. 4:            za - 2,  proti – 0,  zdržal sa – 8. 
                                  Návrh nebol schválený. 

 

Starosta Gaj dal hlasovať o celom programe XII. MZ MČ Košice – Sever so zapracovanými 

schválenými doplňovacími návrhmi. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

MZ MČ Košice – Sever schvaľuje program XII. MZ MČ Košice – Sever v znení: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.  Schválenie programu rokovania 

4.  Správa o činnosti Mestskej polície Košice - Stanice Sever  

5.  Správa o činnosti starostu MČ Košice – Sever  

6.  Správa o plnení uznesení MZ  

7.  Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti kontrolóra MČ Košice – Sever za mesiac      

       december 2015 a január 2016 

8.  Ročná správa o činnosti kontrolóra MČ za rok 2015 

9.  Návrh pravidiel kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra MČ Košice - Sever   

10.  Zrušenie VZN č. 25 o fonde obnovy kultúrnych pamiatok MČ Košice – Sever 

11.  Zrušenie Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami MČ Košice – Sever 

11.1 Zmeny a doplnky Zásad odmeňovania poslancov a členov komisií neposlancov 

12.   Koncepcia riešenia statickej dopravy v meste Košice – MČ Košice - Sever 

13.   Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever  

14.   Informácia o trhovisku pri OC Merkúr, detské jasle Gerlachovská 
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15.   Správa o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas    

        poslaneckých dní do poslaneckej knihy 

16.   Interpelácie a dopyty poslancov 

17.   Rôzne 

18.   Záver                                                                                                                                                                                                                

 
Hlasovanie č. 5:           za - 8,   proti – 1,  zdržal sa – 1. 
                                 Program rokovania bol schválený. 

  

 

Bod. 4  Správa o činnosti Mestskej polície Košice – Stanice Sever 

 

Správu uviedol veliteľ Mestskej polície – Sever, pán Milan Francan, s tým, ţe ak sú nejaké 

dotazy, námety, návrhy tak odpovie,  ak nie zistí a dá odpoveď. 

 

V diskusii vystúpil poslanec Bekiaris, ktorý sa spýtal  na zastavenie a státie v protismere,  nie 

je mu  jasné, či  je to v rozpore zo zákonom alebo   je to  na Severe tak, ţe to polícia toleruje. 

Ako príklad uviedol ulicu Obrancov mieru, kde autá beţne stoja v protismere. Veliteľ Francan 

odpovedal, ţe posielal hliadky na miesto, ale obyvatelia sa proti tomu búrili.  

Poslanec Bekiaris - Otázka jazdy po chodníkoch, počúva, ţe to nie je ţiadny priestupok.  

Veliteľ Francan - Podľa vyjadrenia Krajského policajného zboru, áno, nie je to priestupok. 

Podľa veliteľa Francana to  priestupok je. Krajský správny orgán takýto priestupok nebude 

riešiť.  

Na otázku poslanca Bekiarisa, či napr. moţno prejsť autom po chodníku po celej Terase, 

veliteľ odpovedal, ţe samozrejme, môţe prejsť cez celú Terasu. Jeho názor je taký, ţe je to 

celé nešťastne riešené s dovolením jazdy po chodníkov v šírke 1,5 m.  

Poslanec Gibóda -  sa spýtal,  aký je pohľad stanice Sever  na zavedenie koncepcie statickej 

dopravy na Mieri.  MP  uţíva 2 miesta, ktoré  nie sú špeciálne označené.  Dal otázku, aký je 

pohľad pána Francana na rozšírenie parkoviska. Veliteľ Francan odpovedal, ţe nato musí 

odpovedať náčelník MP.  

Poslanec  Blišťan poloţil otázku ohľadom pouţívanie chodníka pre cyklistov, mnoţstvo 

cyklistov chodí po obidvoch stranách. Veliteľ Francan odpovedal, ţe cyklista by nemal ísť na 

chodník. Posiela pešie hliadky, aby nato upozorňovali cyklistov. Je to paradox, autá po 

chodníku môţu a cyklista nemôţe.  

Poslanec Polaček  obyvatelia Študentskej ulice, sa mu uţ niekoľko krát sťaţovali, na chodenie 

áut po zeleni. Má reálne fotky, ako tam jazdia autá, obyvatelia  sú zúfalí, nevedia si dať rady, 

mestská zeleň tam odmieta dať zábrany. Bol by  rád keby sa tie autá dostali odtiaľ.  

Veliteľ Francan odpovedal, ţe musí mať dôkaz a  nemá problém mu nasadiť aj papuču. Musí 

mať fotku,  ale on musí chytiť priestupcu.  Prehlásil, ţe túto pripomienku berie to ako podnet. 

Poslanec Kalanin -  „Chcel by som pán náčelník - veliteľ stanice, poďakovať za Vašu prácu, 

vidno Vás v teréne, obyvatelia,  pacienti, Vás vidia, tešia sa, ţe máme zriadenú stanicu na 

Severe,  chcel som Vám poďakovať za Vašu prácu, a určite nedostatky,  ktoré sú,  sa dajú 

odstrániť, kaţdá práca sa dá robiť lepšie, vďaka.“ 
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Poslanec Baláţ  prehlásil, ţe trend je pozitívny v tom, ţe sa zniţuje počet dopravných 

priestupkov.   

Starosta Gaj  poďakoval veliteľovi Francanovi za predloţenú správu a vysvetlenie,  poţiadal  

komisiu o predloţenie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie:  

 

Miestne zastupiteľstvo MČ  Košice – Sever 

 

berie na vedomie 

 

Správu o činnosti Mestskej polície Košice – Stanice Sever za obdobie od 1.9.2015 do 

29.2.2016.  
 

Hlasovanie č. 6            za – 12 ,    proti – 0 ,   zdržal sa – 0. 
                      Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Starosta Gaj dal hlasovať o moţnosti vystúpiť vedúcim odd.  a zamestnancom Miestneho 

úradu.  

 
Hlasovanie č. 7            za – 9 ,    proti – 0 ,   zdržal sa – 3. 

                      Návrh bol schválený.  
 

Starosta Gaj predstavil Ing. Miroslava Hudáka,  nového vedúceho ekonomického odd.   

 

Bod 5. Správa o činnosti starostu MČ Košice – Sever 

 

Správu predniesol starosta Gaj, ktorý predniesol informáciu o svojej činnosti od 16.12.2015 

do 23.3.2016. V tomto čase  sa venoval okrem rozhodovacej agendy a beţnej agendy 

súvisiacej s výkonom funkcie starostu  najmä  týmto činnostiam : 

- osobným stretnutiam  s občanmi na úrade v počte 15 návštev, kde predmetom riešenia bola 

čistota v MČ a  susedské vzťahy.  Ohľadom riešenia komunikácií a dopravy  sa stretol 

s riaditeľom Dopravného podniku, primátorom, riaditeľom Magistrátu,  náčelníkom MP 

a veliteľom MP Košice – Sever, taktieţ  v uvedenom čase navštevoval školské zariadenia – 

Gymnázium Obrancov mieru, škôlky na Obrancov mieru,  ZŠ na  Hroncovej a MŠ Boţeny 

Němcovej, zúčastňoval sa Rady starostov, mal  stretnutie s externým právnikom dr. Fabiánom 

– ohľadom prípravy sporu, ďalej v dome seniorov  sa zúčastnil na rade seniorov, 

vyhodnocovaní volieb seniorov, akcie Valentín, uvítanie nového roka, MDŢ.  

Poslanec Polaček upozornil nato, ţe uplynie 100 dní od kedy sa konalo zastupiteľstvo 

a poslanci nemajú  zápisnicu. Podľa neho  zápisnica je dôleţitým prvkom k tomu, aby si 

poslanec mohol doštudovať, materiály. Podľa rokovacieho poriadku zápisnica má byť 

zverejnená do 30 dní,  a upozornil, ţe tieto veci v minulosti reklamoval, posledná zápisnica 

mu bola poslaná na overenie  na 35. deň. Spýtal sa ako je moţné, ţe po 100 dňoch nie je 

zápisnica zverejnená. Na jeho maily mu úrad neodpovedá, teda nerozumie, čo sa na tomto 

úrade robí. Poslanci sú tu nato, aby schvaľovali veci. Zápisnica patrí medzi top veci,  tieto 

veci sú podstatné, aby tu boli. Veľmi rád by som bol, aby sme našli riešenie,  aby sa to 

neopakovalo. 

Podľa názoru poslanca Filipka  je to interpelácia na starostu a  nie je to k bodu programu. 

Starosta Gaj – je na to  racionálna odpoveď. 
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Poslanec Polaček sa spýtal, prečo  nie sú zápisnice zverejnené,  kde inde sa má dozvedieť, čo 

tento starosta robí. 

Starosta Gaj  odpovedal,  ţe zápisnica VII. a VIII. je  zverejnená , zápisnica z IX. MZ  s 

pokračovaním v januári, nie je zverejnená. Od januára nie je 100 dní.  všetky uznesenia sú 

zavesené do 10 dní podľa Rokovacieho poriadku.  Pán poslanec si môţe vypočuť nahrávku. 

Kapacitne sa to nestíhalo, preto sa to rieši. Na vedomie dal informáciu poslancom, ţe  v roku 

2015 právne oddelenie vybavilo 708 spisov, bolo 15 rôznych zápisníc na 203 strán. V roku  

2016 vybavilo sa uţ vybavilo 218 spisov, z toho 2 zápisnice 24 strán, aby bolo zrejmé, ţe 

tento úrad  pracuje.  

Poslanec Polaček sa ohradil, ţe čo je to za odpoveď, ţe odpoviem ústne, ak zákon hovorí, ţe 

má to byť v písomnej forme.  

Poslanec Gibóda oznámil, ţe  10.2.   dal interpeláciu starostovi,  na ktorú nedostal odpoveď 

v zmysle pravidiel. Vie, ţe starosta má veľa, lebo nie nie je na celý úväzok, ale nerozumie 

tomu,  ako môţe byť tak výnimočný a arogantný, ak mu nevie  odpovedať na jeho 

interpeláciu. 

Starosta Gaj  mu zobral slovo a oznámil, ţe  ukončuje diskusiu.  

Poslanec Polaček reagoval, ţe na interpeláciu sa odpovedá do 30 dní., a ţe poslanci sú 

v nejakej kontrolnej pozícii, starosta  podá nejakú ústnu informáciu bez toho aby dal písomnú 

ako to káţe zákon a rokovací poriadok. 

Starosta odpovedal, ţe  dvom poslancom nebude odpovedať písomne. Na otázku poslanca 

Polačeka čo to znamená, ţe nebude dvom poslancom odpovedať,  starosta Gaj dodal, „lebo si 

nula“.  

Poslanec Polaček  vyzval poslancov, aby boli kolegiálni, a či im nevadí, ţe toto starosta 

povie.  Poslanci sa ohradili, ţe nemôţu byť  kolegiálni, keď kričí .  

Pán Švajlen reagoval, ţe poslanec Polaček  kričí na kaţdého a ţe čo čaká od pána starostu? 

Poslanec Polaček  odpovedal, ţe čaká, ţe si to necháme raz a navţdy vysvetliť. Mne niekto 

povie, ţe som nula? Čakám od kolegov, ţe sa k tejto téme vrátime a vysvetlíme si to tu raz 

a navţdy. Starosta Gaj odpovedal, aby si  svoje komplexy s nim riešil niekde inde,  nie pred 

týmito ľuďmi.  Starosta ukončil diskusiu. 

Poslanec Blišťan,  navrhol aby niekto z poslancov viedol  zastupiteľstvo, aby sme predišli 

emóciám.  Pracujme konštruktívne.  

 

Návrh na uznesenie: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

berie na vedomie 

 

správu o činnosti starostu MČ Košice – Sever.  

 
Hlasovanie č. 8                   za – 7 ,    proti – 1 ,   zdržal sa – 0. 

                                  Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

K bodu 6. Správa o plnení uznesení MZ  MČ Košice - Sever  

 

Prednosta Háber konštatoval, ţe materiál bol predloţený v písomnej podobe. Tento materiál 

bol predmetom rokovania miestnej rady.  Navrhol vypustiť  z  bodu c) uznesenie č. 123, ide o 

preklep.  
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Poslanec Bekiaris  navrhol vypustiť z bodu c) uznesenie č.  71 a uznesenie č. 137, s ohľadom 

nato, ţe sú v bode b) – uznesenie zostáva v platnosti, ide o duplicitu.  

Starosta Gaj sa poďakoval. 

Poslanec Polaček  navrhol,  aby  nevypúšťali  uznesenie č. 29/2015,  týka sa trhoviska 

Merkúr. Uznesenie č. 115/2015 hovorí o bode o ktorom len budeme rokovať, o parkovaní. 

Myslí si, ţe pred rokovaním o tomto bode  by nebolo  správne vypustiť uznesenie.   

Starosta Gaj poďakoval za návrhy. Poprosil o  návrhy zmeny uznesenia písomnou  formou.  

 

Poslanec Polaček navrhol  v predloţenom návrhu uznesenia   presunúť z bodu c) uznesenie č. 

29, písm. a, , b , d  a uznesenie č. 115  do bodu b)  

Návrh na uznesenie poslanca Polačeka k bodu 6: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

schvaľuje zmenu v predloženom znení a to tak, že uzn.  č. 29 písm. a) b) d )  a uznesenie č. 

115 sa presunie z bodu c)  do bodu b).   

 

Hlasovanie  č. 9               za – 8,  proti – 0, zdržal – 4 

                                        Uznesenie bolo prijaté.  

 

Návrh na uznesenie k bodu 6: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

berie na vedomie  

správu o plnení uznesení podľa  predloženého návrhu so schválenými zmenami.  

 

Hlasovanie  č. 10              za - 13, proti – 0, zdržal – 0 

                                         Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod 7.  Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice – 

Sever za mesiac december 2015 a január 2016 

 

Kontrolór Hanušin konštatoval, ţe poslanci dostali správu v písomnej podobe a ţe na otázky 

odpovie. 

Poslanec Polaček reagoval, ţe kontrola, ktorá sa týkala Adventných trhov, vznikla na jeho 

podnet, a je veľmi rád, ţe to bolo zmysluplné. Pán kontrolór našiel 9 pochybení. Prečítal 

jednu vetu „skutočné výdavky sú oveľa vyššie, ide o nehodnoverné financovanie“ Podľa 

neho,  tento úrad si účtuje od buka do buka, to nie je vôbec sranda. Dal otázku, kde sa tu 

vyhotovili výdavkové účtovné doklady, ktoré nie sú preukázateľné. Vyzval poslancov, aby si 

dôkladne prezreli správu, kde na jednej poloţke sa našlo 9 pochybení a zároveň sú tam 

mnohé drobnosti ako sa s verejnými peniazmi nakladá na tomto úrade.  

Kontrolór Hanušin vysvetlil,  aby nedošlo k domnienke,  ţe  nesprávnym zaúčtovaním došlo 

k tomu, ţe verejné prostriedky boli pouţité na neoprávnené získavanie majetkového 

prospechu. Boli nesprávne zaúčtované, boli minuté. Išlo o to, ţe mali tam byť zaúčtované 

výdavky na dopravu, na elektrinu, ale nikto tieto prostriedky nepouţil na svoje obohatenie.   

Poslanec Polaček reagoval, ţe sa nemôţe minúť 1500 €, keď sa vyčlení 1000 € na nejakú 

aktivitu, 500 € sa zobralo niekde inde. Upozornil, ţe poslanci idú  zrušiť zásady 

hospodárenia, ale do Zásad hospodárenie môţu vloţiť to,  ako môţu veci účinne regulovať. 

Dokáţeme tam vloţiť a určiť ďalšie podmienky.  
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Kontrolór Hanušin odpovedal, ţe  na základe kontroly boli  prijaté opatrenia, ktoré boli 

prijaté tak, ako to odporúča. Ţiadna akcia,  ktorá sa bude robiť, nebude sa robiť aby to MZ 

neschválilo  ako projekt  technicko-finančné zabezpečenia. Bude popísané to,  čo je toho 

obsahom a koľko peňazí na to pôjde, a po skončení projektu pôjde do MZ správa 

o finančnom vyhodnotení tejto akcie. Následne bude kontrolovať plnenie týchto opatrení. 

Nehovorím, ţe také veci by mali byť tolerované,  preto o nich  písal, ţe by sa nemali 

opakovať. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami nemajú oporu v zákone, lebo tam 

nič neviete dať  navyše oproti tomu,  čo je uvedené v zákone 523/2004 Z.z. alebo 583/2004 

Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy, alebo územnej samosprávy.   Je to len opis  

zákona . 

Poslanec Polaček sa spýtal kontrolóra,  čo má vyššiu váhu opatrenie kontrolóra, opatrenia 

kontrolóra, uznesenie poslancov, alebo Zásady hospodárenia. Čo má vyššiu váhu,  ak príde 

k pochybeniu. Kontrolór Hanušin odpovedal, ţe  zásady vtedy, ak ste zmocnení zákonom  a 

budú obsahovať veci, ktoré zákon umoţňuje alternatívne riešiť. Ale zásady ktoré opisujú 

zákon, sú zbytočné. Zákon má vţdy vyššiu právnu silu. Aký bude rozdiel, ak osobitným 

uznesením poslanci schvália  to isté, čo je uţ schválené v opatrení.  

Poslanec Filipko reagoval, ţe si váţi  prácu kontrolóra, keďţe vidí čo je v obsahu správy. 

Prehlásil, ţe poslanci neboli zvyknutí na tak podrobné správy,  dokonca zaúčtovanie 

v účtovníctve. Pridal  na stranu kontrolóra v tom, ţe kontrolná činnosť je nato, aby sa 

odstránili nedostatky. Ak sa nájde nejaké podozrenie na trestný čin, je jeho povinnosťou to 

oznámiť. To ţe účtovníčka zaúčtuje na iný účet, to nie sú schválne urobené chyby, nechcem 

ju chrániť ani jej ubliţovať, stretávame sa s tým pri práci x krát, je potrebné usmerniť, vôbec 

nemôţme hodnotiť čo má vyššiu moc, kaţdé má svoju váhu ale na svojom mieste. Kontrolór 

skontroluje, ak zistí, ţe úrad neuplatnil prijaté opatrenie, nás bude informovať, a vtedy 

budeme ţiadať uznesením urobiť ďalšie kroky. Sú to beţné drobné pochybenia, o ktorých sa 

moţno nehovorí tak detailne.  

Starosta Gaj reagoval, ţe zase boli útoky na jeho osobu. na spravovanie verejných 

prostriedkov.  Opäť boli vytrhnuté veci z kontextu.. Kontrolná správa hovorí, ţe neboli 

ţiadne ujmy finančné, čo sa týka zlého hospodárenia tohto úradu. Ak nejaký poslanec to 

tvrdí, nech to rieši cez prokuratúru, alebo inú inštitúciu. Prehlásil, ţe je mu z toho smutno, ak 

niekto formálne a administratívne chyby napadne. Deväť pochybení bolo vysvetlených, ale 

kontrolór 8 neuznal.  Ak boli výdavky vyššie  na Adventné trhy, tak ich zaplatil sám,   zo 

svojho.   

Poslanec Polaček prečítal text, „ţe skutočné výdavky sú oveľa vyššie ako boli plánované. „   

Poslankyňa  Kaţimírová navrhla, aby poslanci riešili bod programu a neodchádzali od správy 

o kontrolnej činnosti. 

Kontrolór Hanušin vysvetlil, ţe jeho  tvrdenie znamená toľko, ţe v súvislosti s konaním 

vznikli náklady na prepravu, osvetlenie, pohonné hmoty a neboli zaúčtované z hľadiska 

rozpočtu na Adventné trhy, ale boli zaúčtované  na správu úradu. 

Reagoval poslanec Polaček,  ţe finančné náklady sú zaúčtované kade tade.  

Starosta Gaj sa spýtal sa kontrolóra či MČ má finančnú ujmu po vykonaní tejto kontroly. 

Kontrolór Hanušin odpovedal, ţe nezistil. 

Poslanec Gibóda sa pripojil  k poslancovi. Polačekovi v jednej veci. Uviedol, ţe v rámci 

Adventných trhov na Mieri v roku 2014 bolo nainštalované osvetlenie, starosta sa rozhodol 

sám, vybral prostriedky z rozpočtu, realizoval to v rámci aktivít, ktoré prebehli pred týmto 

adventom. Výdavky na samotné osvetlenie vysoké neboli, ale musíme zase platiť za 

osvetlenie pravidelne. V súčasnosti uţ  nespĺňa  svoj účel,  na aký bolo nainštalované.  Spýtal 

sa kontrolóra, či rozumie správne, ţe v správe uvádza, ţe nemáme Trhový poriadok na  

Adventné trhy na  Mieri?  
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Kontrolór Hanušin odpovedal, ţe poslanec neporozumel správne. Pán starosta vyhlásil 

osobitne Adventné trhy, avšak s ohľadom nato, ţe sa konajú na mieste beţného trhoviska, nie 

je potrebné osobitne vyhlasovať  Adventné trhy. MČ má nato trhový poriadok 

Osobitné VZN by muselo byť prijaté, ak by sa príleţitostné trhy konali na inom mieste, ako 

na miestach, ktoré sú určené v Trhovom poriadku.  

Poslanec Filipko, poţiadal poslancov o predloţenie konkrétnych návrhov, aby o nich 

hlasovali.  Dal procedurálny návrh na ukončenie diskusie.  

 

Starosta Gaj vyzval poslancov na hlasovanie. 

 

Hlasovanie o procedurálnom návrhu o  ukončení diskusie, ktorý predloţil p. Filipko. 

 

Hlasovanie  č. 11              za – 11 ,  proti – 0, zdržal – 2 

 

 

Poslanec Gibóda bol prihlásený pred ukončením diskusie a starosta Gaj mu udelil slovo. 

Poďakoval sa  kontrolórovi, nikoho som neobvinil a chcem poukázať nato, aby reagovali 

adekvátne na moje vystúpenie.    

 

Návrh na uznesenie: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever za mesiac december 

2015 a január 2016. 
 

 

Hlasovanie  č. 12              za – 12 ,  proti – 0, zdržal – 1 

                                          Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 8. Ročná správa o činnosti kontrolóra MČ Košice – Sever za rok 2015 

 

Kontrolór povedal, ţe správu majú poslanci v písomnom vyhotovení a odpovie  na otázky.  

Diskusia: 

Poslanec Bekiaris vyjadril  maximálnu spokojnosť kontrolórovi, s jeho doterajšou činnosťou,  

osobne si myslí, ţe v MČ takto kvalitne vykonávaná kontrola tu chýbala. 

Poslanec Kalanin – sa pripojil k  poslancovi Bekiarisovi, a poďakoval kontrolórovi za jeho 

prácu. 

Poslanec Gibóda  sa spýtal kontrolóra na trhy na Kalvárii, ktoré  fungujú pred odpustom 

v októbri. Nie je mu jasné, za akých okolností sú riešené, či povolenie na trhy vydáva MČ 

alebo Mesto. Navrhol to  preveriť,  je to iba ako podnet. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

berie na vedomie 

 

Ročnú správu o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever za rok 2015. 
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Hlasovanie  č. 13              za – 13 ,  proti – 0, zdržal – 0 

                                         Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod 9. Návrh Pravidiel kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever 

 

Kontrolór uviedol, ţe k bodu je dôvodová správa. Obsah je zrozumiteľný,  zrejmý. 

Poslanec Polaček prehlásil, ţe nechce znevaţovať prácu kontrolóra, ale spýtal sa, ţe načo sú 

komisie, ak neprerokúvajú veci.. Myslí si, ţe Pravidlá kontrolóra by mali prejsť komisiami. 

Keďţe tomu tak nebolo, oznámil, ţe bude hlasovať proti, nie preto, ţeby som znevaţoval 

prácu kontrolóra, ale si myslím, i ţe má o tom odznieť diskusia na fórach, ktoré  si poslanci 

schválili.  

Kontrolór Hanušin ozrejmil, ţe  zákon 369/1990 Zb.  hovorí o hlavnom  kontrolórovi, ale 

bude pouţívať len pojem „kontrolór“  pre jednoduchosť textu. Pokiaľ ide o správy kontrolóra, 

podľa zákona kontrolór  predkladá správy rovno na zastupiteľstvo. Nevidí dôvod na 

predloţenie tohto materiálu do komisií.  

Poslanec Filipko reagoval, ţe  mal som záujem si niektoré veci ozrejmiť, tak to prediskutoval 

s  kontrolórom.  Vyzval poslancov na predloţenie návrhov, aby rokovanie pokračovalo ďalej. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Poslanci Polaček – poslanci  MČ KE – Sever, ţiadajú odborné komisie pri MZ MČ Košice - 

Sever,  aby predloţený materiál prorokovali  v príslušných komisiách. 

 

Hlasovanie  č. 14              za – 3 ,  proti – 0, zdržal – 1 

                                         Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Návrh na uznesenie k bodu 9.  

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

 

schvaľuje 

 

Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného  kontrolóra Mestskej časti Košice – Sever. 

 

Hlasovanie  č. 15              za – 10 ,  proti – 1,   zdržal – 2 

                                         Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

Bod 10. Zrušenie VZN č. 25 o fonde obnovy kultúrnych pamiatok MČ Košice – Sever 

 

Bod uviedol prednosta Háber oznámil, ţe  úrad pokračuje  v trende  čistenia interných  noriem 

MĆ,  po dohode s pánom kontrolórom.  Jeden z dôvodov na predloţenie tohto materiálu je to, 

ţe  predloţené  VZN nie je v súlade s platnou legislatívou.  Fond doteraz nebol vyuţitý, na 

tvorbu fondu ťaţko tvoriť z rozpočtu finančné prostriedky na tento účel tohto VZN. Aj keď 

MČ Sever je bohatá na historické pamiatky, ale podľa vývoja rozpočtu, MČ nebude mať 

financie  na plnenie tohto VZN. Máme teda za to, aby toto VZN  nebolo medzi platnými 

všeobecnými nariadeniami. 
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Poslanec Polaček navrhol pozastaviť tento trend rušenia VZN. Pravdou je, ţe  MČ nemá 

finančné  prostriedky, myslí si, ţe komisia kultúry by sa mala k VZN vyjadriť. Navrhol 

hľadať granty na vytvorenie fondu. MČ môţe svojou váhou pôsobiť nato, aby ďalší sektor sa 

minimálne o tieto pamiatky zaujímal.. Upozornil, ţe v MČ je Rozália, Kalvária, čo iné MČ 

nemajú.  V zmysle zákona o obecnom zriadení je aj  jednou z úloh je o tieto kultúrne 

pamiatky sa starať. Je to o základné čo MČ má robiť, rozvojom sú aj kultúrne pamiatky, bol 

by veľmi nerád, aby poslanci  niečo rušili bez toho, aby  si nepovedali čo ďalej.  Navrhol 

hľadať kontinuitu, ak bude VZN zrušené nebude nástroj aby v budúcnosti mohli poslanci  

niečo riešiť.   

Poslanec Filipko reagoval, ţe  hľadal  nejaký materiál ako fungovalo toto  VZN,  ktoré bolo 

v platnosti. Oslovil poslanca. Polačeka či  ako  prednosta nezaregistroval, ţe je tu  také VZN.  

Fakt je, ţe toto VZN sa vôbec nedodrţiavalo, dokonca ani v záverečnom účte sa nespomínalo, 

ţe máme taký fond a ţe stav je 0 . Vyzval poslanca Polačeka, aby dal nejaký konkrétny návrh. 

Kontrolór Hanušin podporil zrušenie VZN z dôvodu, ţe sa odvoláva  na zákon, ktorý bol 

zrušený v r. 2004. Poslanec Gibóda – predloţil doplňujúci návrh,  dopĺňa uznesenie o bod  b) 

kde v  prvom bode zrušíme VZN a  v druhom, bode poţiadam o predloţenie návrhu kultúrnej 

komisie ako to v  budúcnosti riešiť.  

Poslanec Polaček opätovne reagoval, s tým ţe VZN poslanci  môţu opraviť. To, ţe sa 

nevyuţíva,  z toho logicky nevyplýva, ţe musíme hneď zrušiť. To financovanie nemusí byť 

z mestskej časti, môţeme vytvoriť nástroj na zháňanie finančných prostriedkov,  nie je 

podstatou, aby sme my dotovali nejaký fond, ale ako ho plniť, nie je problém  vymyslieť 200 

návrhov. 

Poslanec Bekiaris  reagoval na návrh poslanca Polačeka. Nemyslí si, ţe toto VZN sa týka len 

komisie kultúry, ale   týka sa to aj komisie rozvoja, komisie finančnej. Nebráni sa  tomu, aby  

v budúcnosti poslanci  riešili aj túto oblasť, aj keď si to nevie predstaviť v rámci MČ.  

Poslanec Gibóda si nemyslím, ţe komisia kultúry pripraví VZN; myslí si, ţe komisia kultúry 

a neposlanci odborníci,  by sa mali zamyslieť, akým spôsobom chceme v našej MČ  

prispievať k ochrane pamiatok, nie len zrušiť VZN. Ak komisia konštatuje, ţe nemáme 

finančné prostriedky, je s tým uzrozumený,  kto iný by nám mohol dať nejaké podnetné 

myšlienky, ak nie komisia kultúry.  

Poslankyňa Zimmermannová sa dotazovala akým spôsobom   mesto Košice spravuje 

pamiatky. 

Starosta Gaj  odpovedal, ţe  kultúrne pamiatky spravuje hlavne vlastník.  

Podľa poslanca Polačeka nie je cieľom  nové VZN, ale príprava nejakej koncepcie o 

pokračovaní. Komisie sú poradným, iniciatívnym,  kontrolným orgánom, tak kde inde by 

mala táto debata prebehnúť.  

Poslanec Bekiaris reagoval, ţe ako pokračovať v koncepcii.  Ţiadna koncepcia tu nebola 

roky, ideme zrušiť VZN, ktoré nikto nikdy tu nevyuţil, v akej koncepcii chceme pokračovať, 

to ţe sa nič nerobilo. VZN obsahuje zákon, ktorý uţ je neplatný a to ţe chceme do budúcna 

riešiť kultúrne pamiatky,  neviazal by som to na tento bod.   

Poslanec Polaček sa spýtal  prednosta Hábera, na   dôvod prečo toto VZN vzniklo v r. 1998,  

či existuje nejaká dôvodová správa k tomu, lebo je dobre poznať dôvod, prečo nejakí poslanci 

došli k záveru, ţe je ho potrebné prijať. 

Poslanec Gibóda reagoval na poslanca Polačeka s tým, ţe  o 4 roky tu prídu ďalší poslanci 

a môţu sa spýtať  prečo sa MČ  nezaujímala o svoje pamiatky, o pamiatky na území MČ. 

Poslankyňa Kaţimírová podporila zrušeni   VZN .  

Poslanec Baláţ,  sa spýtal, či  moţno  týmto VZN riešiť kaplnky. Ak nie, tak prečo je o tom 

debata. 
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Poslanec Bekiaris, dal otázku ţe ako boli riešené posledné 4 roky, posledných 10 rokov 

pamiatky. Sám si odpovedal, ţe nijako, lebo MČ ich nemá.  

 

Návrhová komisia dostala návrh uznesenia od p. poslanca Gibódu.  

 

Návrh na uznesenie poslanca Gibódu: 

 

V predloţenom návrhu doplniť písm. b), v tomto znení: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 

401/1990 Zb. O meste Košice v znení neskorších predpisov 

 

a) zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Sever č. 25 o fonde obnovy   

      kultúrnych pamiatok Mestskej časti Košice – Sever.  

 

b) žiada kultúrnu komisiu  o prípravu a prejednanie  alternatív na riešenie témy 

z pôvodného VZN.  

 

 Hlasovanie  č. 16              za – 2 ,  proti – 0,   zdržal – 11 

                                          Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Návrh na uznesenie k bodu 10 podľa predloženého návrhu: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 

401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

zrušuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Sever č. 25 o fonde obnovy kultúrnych 

pamiatok Mestskej časti Košice – Sever.  
 

Hlasovanie  č. 17              za – 10 ,  proti – 1,   zdržal – 2 

                                         Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 11. Zrušenie Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami MČ Košice – Sever 

 

Poslanec Filipko predloţil doplňujúci návrh k predloţenému návrhu uznesenia. Vyhlásil, ţe 

úplne súhlasí so zrušením Zásad hospodárenia. Jediná zmena,  ktorú by tieto zásady mali 

riešiť je to čo navrhoval  kontrolór. Predloţil  návrh,  ktorý rieši to, ţe starosta má oprávnenie 

rozpočtovými opatreniami prijať a rozdeliť účelové finančné prostriedky. Granty sa nemôţu  

minúť na iný účel na aký boli určené. Navrhol,  aby starosta mohol vykonávať zmeny 

rozpočtu v úhrne  do 30000 € za rok, za všetky rozpočtové opatrenia, ktoré vykoná.  Ak si to 

vyčerpá v septembri, nemôţe uţ robiť ďalšie zmeny. Navrhol obmedziť oprávnenie na 

poloţkách, maximálna zmena úhrnom na jednej poloţke je 5 000 € na celý rozpočtový rok. 

Zároveň navrhol,  aby sa tieto obmedzenia  netýkali výdavkových poloţiek, ktoré sú citlivé 

a môţu mať váţny dopad na chod MČ -  mzdy, platy, ostatné osobné vyrovnania v Programe 

7.  Na týchto poloţkách v Programe 6 a Programe 7 navrhol moţnosť urobiť zmeny starostom  

max.  do výšky 500 € za celý rozpočtový rok.  Predloţil návrh, a uviedol ţe pôvodný návrh 

uznesenia  v bode 1 sa nemení – ruší Zásady, MZ v bode  v bode 2 určuje, ţe starosta môţe 

vykonávať úpravy – presuny, súhrnne za príslušný rozpočtový rok s výnimkou poloţiek – 
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poloţka 12, 37, 1 - mzdy platy v programe 7, v poloţke 1 a 5  v Programe 6, - mzdy, platy 

a ostatné osobné vyrovnania, na ktorých len do výšky 500 € súhrne pre kaţdú z nich zvlášť. 

bod 3, na konci sa vkladá, „na tieto zmeny rozpočtu sa nevzťahuje bod 2“.  (účelové 

transfery), bod 4. ostáva  bez zmeny. Tento návrh uznesenia predloţil  návrhovej komisii.  

Poslanec Gibóda  sa opýtal, prečo došlo k takému zlepšeniu v ohľade moţnosti pre pána 

starostu, aj keď v Programe  6 a 7 sa to sprísnilo. Aký to má zmysel.  

Poslanec Filipko odpovedal, ţe ţivot je zmena a ţe  p. starosta dostal na rok šancu na skúšku, 

uvidíme ako to bude dodrţiavať. Všetky rozpočtové opatrenia ktoré vykoná  môţe vykonať 

do 30 tis. €.  

 

Hlasovanie o procedurálnom návrhu poslanca  Polačeka o 5 min. prestávke. 

  

Hlasovanie  č. 18              za – 6 ,  proti – 0,   zdržal – 6 

                                          Návrh nebol prijatý. 

 

Poslanec Polaček si nemyslí, ţe je správne rušiť Zásady – i napriek tomu, ţe kopírujú zákon. 

Je to  dokument, do ktorého môţu poslanci  vtesnať ďalšie nástroje a poţiadavky poslancov. 

Mrzí ho, ţe upúšťajú poslanci od niečoho, okolo čoho diskusia bola  dlhá.  Dal protinávrh, ţe  

MZ MČ v bode 2 predloţeného návrhu mení uznesenie:   určuje, ţe starosta mestskej časti 

môţe vykonávať   zmeny rozpočtu MČ Košice – Sever v podobe úprav (presunov 

rozpočtových prostriedkov) v rámci celkových výdavkov  schváleného rozpočtu  súhrnne za 

príslušný rozpočtový rok, bez vplyvu na výšku   súhrne bez vplyvu na rozpočet mestskej časti.  

Odôvodnil to tým, ţe bude všetko  fungovať, uţ nebudú výhovorky, ţe sme starostu 

limitovali.  

Poslanec Filipko vyzval poslanca Polačeka, aby nehovoril všeobecne, ale predloţil návrhy.  

Toto zastupiteľstvo je o tom, aby rozhodovalo, nie aby počúvalo teórie, príďte na komisie,  na 

radu,   skutočne konštruktívnejšie.  

Poslanec Polaček oponoval, ţe si myslí, ţe táto vec patrí na finančnú komisiu, kde môţu 

poslanci  hodiny a hodiny diskutovať. Spýtal sa prečo  nebola ţiadna finančná komisia, pýtal 

sa predsedu finančnej komisie,  prečo sa v zásadných veciach komisie nekonajú.  Starosta 

uzatvoril diskusiu.   

 

Poslanec  Polaček dal pozmeňovací návrh, ktorý znie: určuje, ţe starosta mestskej časti môţe  

vykonávať zmeny rozpočtu  v rozsahu celkových výdavkov schváleného rozpočtu.  

 

Hlasovanie o návrhu poslanca Polačeka: 

 

Hlasovanie  č. 19              za – 0 ,  proti – 9,   zdržal – 2. 

                                         Návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacím návrhu poslanca Filipka: 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 

 

1. zrušuje Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami MČ Košice - Sever 

(vrátane všetkých zmien a doplnkov)  

 

2. určuje, že starosta MČ Košice - Sever môže vykonávať zmeny rozpočtu           

MČ Košice - Sever v podobe úprav (presunov rozpočtových prostriedkov) v rámci  
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výdavkovej časti schváleného rozpočtu v rozsahu do 30 000 € súhrnne za 

príslušný rozpočtový rok, bez vplyvu na výšku celkových výdavkov, najviac však 

5 000 € na jednotlivej výdavkovej položke – súhrne za príslušný rozpočtový rok, 

s výnimkou výdavkových položiek:  

„1 – Mzdy platy a ostatné  osobné vyrovnania“ v Programe 7, 

„12 – Odmeny poslancom“ v Programe 7, 

„37 – Odmeny na základe dohôd“ v Programe 7, 

„1  - Mzdy,platy a ostatné osobné vyrovnania“ v Programe 6, 

„5 – Mzdy,platy a ostatné osobné vyrovnania“ v Programe 6,  

na ktorých len do 500 € súhrne za príslušný rozpočtový rok )pre každú z nich 

zvlášť) 

 

3. konštatuje, že starosta MČ Košice - Sever je oprávnený v priebehu rozpočtového 

roka vykonať zmeny – upraviť (aktualizovať) rozpočet MČ Košice - Sever o 

finančné prostriedky poskytnuté z rozpočtu mesta Košice, štátneho rozpočtu, 

rozpočtu iného subjektu verejnej správy, fondov Európskej únie, darov a 

sponzorských príspevkov, ktoré sú určené na konkrétny účel, na tieto zmeny sa 

nevzťahuje bod 2 

 

4. žiada starostu MČ Košice - Sever predkladať vždy na najbližšie riadne rokovanie 

MZ MČ Košice - Sever písomnú informáciu o zmenách rozpočtu (rozpočtových 

opatreniach) podľa bodov 2 a 3, ktoré boli vykonané v čase od posledne 

uskutočneného riadneho rokovania MZ MČ Košice - Sever. 

 

 

Hlasovanie  č. 20              za – 10 ,  proti – 2,   zdržal – 0 

                                         Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 11.1 Zmeny a doplnky Zásad odmeňovania poslancov a členov komisií 

neposlancov 

 

Poslanec Filipko uviedol predloţený návrh. Vysvetlil ako má úrad posudzovať, keď 

zastupiteľstvo sa neukončí alebo sa ich koná viac v roku. Návrh obsahuje aj systém 

odmeňovania práce regres, ak poslanec sa zúčastní 80% hlasovaní, menej ako 50% zniţuje sa 

odmena o 30 %. a odmeňovanie zástupcu starostu. Návrh je  40% zákl. mesačnej odmeny, 

cca. 80 € mesačne. Odôvodnil návrh odmien poslancov. Odmena podľa aktuálnej min. mzdy 

bola 168,48 €, úprava znamená navýšenie o 34,02 € mesačne brutto,  vo vyjadrení na tento 

rok, 9 mesiacov, od apríla, suma niţšia ako 4000 €, znamená to zásah do rozpočtu. Okrem 

toho pribudnú odvody, suma ktorá je navrhovaná pre zástupcu starostu tieţ zaťaţí rozpočet. Je 

ťaţko odhadovať skutočné plnenie pri zavedení regresného návrhu. Navrhol krytie navýšenia  

z prebytku rozpočtu 3600 € cca.  Návrh nahradiť bod 3 –číslo „5,16“ nahradiť číslom „5,0“,  

v bode č. 6 sa zavádza  nový text bod, písm. d),   doplniť nové body 10 a 11. Doplnok 

nadobudne účinnosť dňom 1. apríla 2016.  

Poslankyňa Zimmermannová sa spýtala na výpočet v prípade ţe sa v mesiaci koná viac 

rokovaní, či sa posudzuje spoločne. Poslanec Gibóda vytkol poslancovi Filipkovi, ţe materiál 

nebol prejednaný vo finančnej komisii. Uviedol, ţe v zmysle § 10, ods. 4 rokovacieho 

poriadku, v mimoriadnych a odôvodnených prípadoch môţe byť predloţený na MZ. Súčasne 

s návrhom musí byť predloţený aj písomný materiál. Tento bod má dopad na rozpočet 

mestskej časti.  Podotkol,  ţe  v rámci tohto bodu nie je výpočet dopadu na rozpočet MČ. Pán 
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Filipko obhajuje s tým, ţe neskôr sa uvidí z regresívnych častí, aký dopad to bude mať. MČ 

má napočítať odmeny tak, akoby prišli poslanci na všetky komisie a zastupiteľstvá. Môţeme 

vychádzať z minulého roku, k akému navýšeniu by došlo. Návrh nemá finančné vyčíslenie. 

Nemyslí si, ţe je správne aby pri odmenách sa brali prostriedky z rezervy.  Spýtal sa poslanca 

Filipka, na základe  ktorých ustanovení navrhuje navýšiť odmenu zástupcovi starostu. 

Zástupca starostu nevykonáva ţiaden úväzok. Upozornil, ţe  vzhľadom na to, čo sa pojednáva 

v § 10,  ods. 4, nie je dostatočne pripravený, mal by prejsť finančnou komisiou, dávam 

procedurálny návrh, aby sme o tomto bode rokovali na najbliţšom MZ, nech prejde všetkými 

tu ten dopad, chcem vás poprosiť aby ste sa nad tým zamysleli. Keďţe tento návrh sa týka 

všetkých poslancov, bolo by vhodné aby v budúcnosti bol zapojený do diskusie kaţdý 

poslanec, nie len skupinka poslancov.  

 

Hlasovanie o procedurálnom návrhu poslanca Gibódu o prerušení rokovania tohto bodu 

a presunutí na najbliţšie rokovanie MZ: 

 

Hlasovanie  č. 21              za – 3 ,  proti –0,   zdržal – 9 

                                         Návrh nebol schválený. 

 

Poslanec Filipko odpovedal, ţe sa posudzuje  spoločne, ak poslanec má nárok na mesačnú 

odmenu,  a konali sa 3 zastupiteľstvá, jedna tretina sa týka ospravedlnenia 50 %, za túto časť,  

ak sa nezúčastní  tretieho, opäť z tretej tretiny sa kráti 50%, keď hlasoval iba 80%, zniţuje sa 

o 10%. Uznal, ţe poslanec Gibóda má pravdu v tom, ţe neuviedol finančný dopad, upresnil,   

ţe dopad na rozpočet môţe byť max. do 5700 – 5800 €,  ale takýto dopad nebude s ohľadom 

na migráciu poslancov. V minuloročnom rozpočte bolo schválených  28 000 € , okolo 1300 €  

bolo nevyčerpaných, ale neboli tam regresné prvky. Vysvetlil, ţe zástupca starostu môţe byť 

odmenený dvoma spôsobmi, buď je plne uvoľnený na výkon funkcie a dostáva plat od obce, 

ktorý stanovuje starosta,  alebo  vykonáva funkciu popri poslancovaní, ţiadny úväzkový 

zástupca nemôţe byť.  V prípade obcí a miest zastupiteľstvo môţe stanoviť odmenu podľa 

odporúčaní Ministerstva  vnútra v rozsahu 60-70% platu starostu, minimálne sa  hovorí 

o 60%, nikde v zákone to nie je ošetrené. Líšime sa od miest a obcí na Slovensku, mesto 

Košice má svoj zákon o meste Košice, limit pre mestské časti je max. 10 násobok výšky 

minimálnej mzdy, čo je  4050 € pre tento rok, max odmena na mesiac 337,5 €. Pokiaľ by bol 

návrh schválený, mohol by mať odmenu brutto niţšiu ako je táto suma. Nekontroluje sa 

priemerná hodnota kaţdý mesiac, ale sumár za rok.  Hlasujte podľa svojho svedomia.  

Poslanec Gibóda: nevidel dôvod aby  tento bod poslanci nerozobrali na príslušných 

komisiách, mohli by sme rešpektovať rokovací poriadok. Hovorí, aké materiály majú byť 

k tomu doloţené. Dá sa na tom pracovať. Podľa poslanca Gibódu predloţený materiál nespĺňa 

podmienku, ţe je to nutné hneď teraz prerokovať. Doţadoval sa vysvetlenia na základe čoho 

bude zvýšená  odmena pánovi zástupcovi starostu. Poslanec Filipko odpovedal, ţe  je to tam 

ošetrené. Podľa neho zástupca starostu by mal mať niečo,  aby ho motivovalo. Myslí si, ţe je 

to motivačné, zákon o tom hovorí. Je potrebné preto vytvoriť nejaký mechanizmus. Dal 

procedurálny návrh na ukončenie diskusie.  

 

Hlasovanie  č. 22              za – 10 ,  proti –2,   zdržal – 0. 

                                         Návrh bol schválený. 

 

Poslanec Polaček tieţ poţadoval odpovede zástupcu. Má zato, ţe zástupca  by mal nejaký 

schválený rozsah, čo má zástupca starostu vykonávať okrem zákonnej kompetencie, ak by 

starosta  nemohol byť na úrade, zákon jasne vymedzuje stáva sa človekom, kedy môţe zaňho 
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konať. Ţiadna iná forma neexistuje. Prehlásil, ţe poslanci rokujú proti rokovaciemu poriadku. 

Rokovací poriadok hovorí, kedy nemôţme rokovať o materiáli, aký je pohyb toho materiálu, 

nie sú to vymyslené pojmy. Pojmy sme prevzali, vymyslel to niekto predtým. Ak máme 

fungovať hospodárne, potrebujem veci čo mám mať k dispozícii. Zamyslite sa aký to má 

dopad na ďalšie hlasovania. Ak nechceme rešpektovať poriadok, načo ho tu máme. O tom 

poriadku sme tu rokovali hodiny. Schválil sa nejaký, nie je ideálny, má mnoţstvo dier.  

 

Hlasovanie o návrhu poslanca Filipka: 

 

MZ  MČ Košice – Sever  

schvaľuje  

 

zmeny a doplnky Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice 

– Sever a členov komisií neposlancov s účinnosťou od 01.04.2016,  takto: 

 

 V čl. II. Určenie podmienok odmeňovania, 

a)  v bode  3, vypúšťa znenie „vo výške 4,16 %“ a nahrádza textom „vo výške 5,0 

%“ 

b) V bode 4,Vypúšťa pôvodné znenie bodu 4. a nahrádza ho novým znením, ktorý 

znie: 

(4) Základná mesačná odmena poslanca určená podľa ods. 3 sa znižuje 

a) podľa účasti na rokovaní miestneho zastupiteľstva, a to aj mimoriadneho o: 

   - 50 % pri vopred ospravedlnenej neúčasti, 

  - 100 % pri neospravedlnenej neúčasti.  

b) podľa účasti na hlasovaní počas rokovania miestneho zastupiteľstva, a to aj neplánovaného, 

na základe zistení podľa výsledkov hlasovania o: 

  - 10 %,  pri 80 %-tnom hlasovaní a menej 

 - 30 %,  pri 50 %-tnom hlasovaní a menej.  

To neplatí v prípade vopred neospravedlnenej neúčasti poslanca, ktorý sa rokovania nezúčastní 

pre výkon úloh, ktorými ho poverilo miestne zastupiteľstvo, alebo starosta mestskej časti.  

 

c) v bode 6, doplniť nové písm. d), ktoré znie: 

 

(6) Poslancovi a členovi komisie neposlancovi patrí odmena: 

 

     a) predsedovi komisie za prípravu a účasť na zasadnutí komisie 8,- € 

 

     b) členovi komisie za účasť na zasadnutí 5,- € 

 

     c) členovi miestnej rady za účasť na zasadnutí 12,- € 

 

    d) zástupcovi starostu okrem základnej mesačnej odmeny poslanca určenej podľa bodu 3, aj   

       odmena vo výške 40 % zo základnej mesačnej odmeny poslanca. 

 

    e) za bodom 9 sa dopĺňa bod 10 a následne bod 11 v tomto znení: 

 

(10) Ak sa rokovanie miestneho zastupiteľstva neskončí v určený deň rokovania, jeho 

pokračovanie sa považuje za súčasť pôvodného rokovania. Vyhodnotenie účasti na hlasovaní 

na takomto rokovaní sa pre potreby určenia výšky odmeny uskutoční za mesiac, v ktorom bolo 

rokovanie ukončené.   
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(11) V prípade, že v jednom mesiaci sa koná viacero rokovaní (napr. riadne pokračujúce 

a mimoriadne) výpočet účasti na hlasovaní za daný mesiac sa posudzuje spoločne.  

 

Hlasovanie  č. 23              za – 8 ,  proti –2,   zdržal – 2 

                                         Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starosta dal hlasovať o hygienickej prestávke. 

 

Hlasovanie  č. 24              za – 10 ,  proti –1,   zdržal – 1 

                                         Návrh bol schválený. 

 

Bod č. 12 Koncepcia riešenia statickej dopravy v meste Košice – MČ Košice – Sever 

 

Správu uviedol starosta Gaj, ktorý poţiadal pána Hučka, zamestnanca, aby podrobnejšie 

informoval o priebehu a genéze parkovacej politiky. Pán Hučko uviedol, ţe bod je zaradený 

do rokovania v zmysle uznesenia č.  115. Riešenie statickej dopravy na území mesta KE je 

základom pre riešenie dopravy, ktorá sa  začala prerokovať v decembri 2012, v januári 2013, 

kde spoločnosť EEI prezentovala koncepciu.  Naše zastupiteľstvo prijalo 4 uznesenia, kde 

MČ sa vyjadrila ku mestskej koncepcii, vychádzala z nájomnej zmluvy, bola transformovaná 

a uplatnená v uznesení MZ prijatím VZN č. 157  o dočasnom parkovaní, ktoré bude  účinné 

od 1. 7. 2015. Toto VZN upravuje po spracovaní všetkých materiálov na území mesta 

upravuje ako bude riešená statická doprava v meste, MČ Sever je integrálnou súčasťou 

severnej hranice tejto sondy, kde to bude uplatňované. Pre nás je nevyhnutné sa s tým 

vysporiadať, nie je v súčasnosti právna úprava, ktorá by dokázala riešiť státie na chodníkoch, 

prechádzanie po chodníku, polícia nie je schopná riešiť tento stav. V súčasnosti je uţ 

badateľný nárast parkovania vozidiel na Severe,  ktoré sú uţ za hranicou Letná, napr.  

Festivalové námestie. Alternatíva ani nie je moţná, nakoľko tento princíp je predkladaný bude 

môcť zabezpečiť preznačenie niekoľkých ulíc na Severe, regulovanie parkovania, a účinne by 

bolo moţné riešiť výstavbu parkovacích miest. V koncepcii je uvádzaný aj ekonomický odhad 

aj počet parkovacích miest. Riešilo by to nevhodnú situáciu aj vo vnútroblokových 

priestoroch, ktorá momentálne nie je doriešená a mesto ani nerieši účinne súčasný stav. 

Oznámil, ţe MČ obdŕţala  písomné stanovisko aj od mesta Košice k záväzku garantovania 

výstavby parkovacích miest. Mesto odpovedalo, ţe  zmysle nájomnej zmluvy podľa čl. 6 a 7 

EEI zrealizuje výstavbu na vlastné náklady a prevádzkovanie vo vlastnej réţii. EEI vyslovila 

názor ţe je schopná horizont skrátiť a dokončiť  do dvoch rokov.  Proces by mohol začať 

projekciou jednotlivých lokalít. Grafická časť v predloţenej koncepcii je ilustračná. Kaţdá 

ulica bude mať vlastné projektové riešenie, od ÚHA, DI, atď. Polícia má páku na to aby 

riešila čo sa deje na mestských komunikáciách. 

Poslanec Gibóda sa spýtal,  či MČ, miestny úrad, nejakým spôsobom v realite preverovali 

predkladané návrhy. 

Ing. Hučko odpovedal, ţe pán Tomanovič to MZ vysvetlil, ţe grafika môţe byť aţ vtedy 

reálna ak bude odsúhlasená na úrovni Krajského dopravného inšpektorátu, ako povolené 

dopravné značenie. Kým nie je projekt, dovtedy kaţdý jeden výkres je ideové riešenie, ako 

odborný základ toho, čo budeme robiť. Po našej poţiadavke si lokality prešli, mesto dalo 

dopracovať túto koncepciu, pripravili základný odhad, materiál je totoţný s mestským čo sa 

týka filozofie aj nástrojov, len sa budú týkať Severu.  

Poslanec Gibóda odpovedal, ţe sme si nerozumeli, pretoţe nielen nám mala spoločnosť EEI  

prezentovať ideu ako by mohla byť MČ spracovaná, ale mala doplniť návrh, ktorý  vynechal 

zámerne alebo mimochodom napr. lokalitu Hroncovej, ul. Boţeny Němcovej. Očakával, ţe je 
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to  na 90% to, čo chce spol. EEI, ţe to dokáţe zrealizovať.  Upozornil na problém 

návštevníkov severu. Napr. na  Mieri – škôlka na Mieri, túto navštevujú rodičia s deťmi. Nie 

je počítané ţiadne miesto pre návštevníkov, nikde nebudú môcť zaparkovať návštevy. 

Španielske gymnázium tieţ, pri obchodnom dome  Billa je vyčlenených 14 parkovacích 

miest, 2 zaberie polícia.  Podľa neho nie je vôbec  riešená časť cesty za ul. Národná trieda. 

Tento materiál mal byť exkluzívne spracovaný pre nás a nebol. Dosť veľký problém 

s parkovaním na Hroncovej a Boţeny Němcovej. Vyčlenené parkoviská  pre okolité business 

centrá. Na amfiteátri nie je parkovisko dostatočne vyuţívané. Problém je v okolí internátu. 

Areál Technickej univerzity má dostatok plochy pre študentov, zamestnancov, nemali by sme 

ukrajovať od obyvateľov. Ţiaden protinávrh nie je. Parkovacie miesta  Letná bude 

prenajímať, nebudú pre návštevníkov. Ráta sa s vybudovaním na Starej spišskej ceste. Ţiadne 

parkovacie miesta od EEI budovať nepotrebujeme, lebo parkovacie miesta tam sú.  Rovnako 

na Festivalovom námestí, čo sa týka ja miestneho úradu aj poslancov. Nemyslím si, ţe suma 

35 €  suma je odôvodnená aby sa platila na Severe. Nie je mu jasné, ţe v prípade ak by MZ 

schválilo túto koncepciu a posunulo MZ MK Košice a následne EEI začne pracovať na tom, 

aby sa to rozšírilo aj sem. Niektoré lokality  tam chýbajú, napr. Národná trieda.  Táto oblasť 

nie je spracovaná, obyvatelia budú mať problém, ako budú parkovať v tejto oblasti. Detailne 

nerieši problémy návštevníkov ani  obyvateľov. MÚ mal pristupovať kritickejšie a mal 

pripraviť pripomienky. Nemôţe tento návrh schváliť s týmto finančným ukazovateľom pre 

obyvateľov. Vyzval poslancov na zodpovedný prístup. 

Ing.  Hučko doplnil a vysvetlil. Citujem spoločnosť EEI – koncepcia predstavuje filozofiu 

a nástroj, má charakter dopravnej štúdie,  projekčné návrhy a riešenia majú ilustračný 

charakter, aby bolo moţné vysvetliť, odhadnúť ekonomický rámec projektu. Pre našu MČ je 

400 000 € na vybudovanie okolo 328 parkovacích miest. Detaily sú predmetom projekcie, 

tieto projekty budeme na vyjadrenie, budú v komisii rozvoja, kedy bude priestor na 

odsúhlasenie. O čom sa bavíme je koncepcia. Nie je to projekčné riešenie, to ešte neexistuje. 

Poslanec Gibóda odpovedal, ţe  v koncepcii   nebolo  uvedené, čo to bude znamenať, či 

zastupiteľstvo, komisie, starosta sa bude vyjadrovať. Pripomienkovali sme ju aj v minulosti. 

Stále by sme mali dať jednoznačné podmienky, za akých MČ chce, aby táto koncepcia 

fungovala na Severe. Mesto Košice to schváli.  

Ing. Hučko odpovedal, ţe spôsob riešenia návštevníkov bude riešený projekčne, tí ktorí 

nebudú chcieť parkovať v Starom meste, budú parkovať na Severe. Naša situácia sa zhorší 

enormne. Ak by sme zmenili finančný nástroj, mohli by sme dospieť k tomu, ţe by sme sem 

dotiahli viac áut aj z okolia. Pravidlá majú platiť celoplošne. Parkovanie pre návštevníkov je 

riešené. Ak filozofiu ako nástroj zmeníme, uţ nebude fungovať.  

Poslanec Gibóda reagoval, ţe nespochybňuje koncepciu. Spochybňuje čo bolo predloţené, ţe 

navrhnutá suma je neadekvátna.  

Poslanec Bekiaris upresnil, ţe poslanci chcú schváliť koncepciu riešenia, nie samotnú 

realizáciu. Tam by mal aj on výhrady. Buď schválime koncepciu EEI alebo nie. Spýtal sa či 

máme inú koncepciu. To, čo v budúcnosti EEI tým parkovaním by malo vyriešiť je státie 

a jazda na chodníkoch, zamedziť pokračovaniu v devastácii zelene, revitalizáciu uţ zničenej 

zelene, parkovacie miesta, budovanie nových parkovacích miest, vyriešiť problém 

parkovania, ktorý nastane 1.júla 2016, keď sa rozbehne projekt  v Starom meste. Ľudia vo 

veţiakoch preparkujú pred tie domy, ktoré sú tam. Poloţil otázku či poslanci chcú  schváliť 

koncepciu, a ak nie, akú majú ešte moţnosť. Zatiaľ nikto nepovedal,  ak by sme nesúhlasili 

s tým čo predloţilo EEI.  

Poslanec Gibóda odpovedal, ţe nie je proti koncepcii ako takej,  mali by sme ju schváliť, ale 

mali by sme mestu poslať aj naše pripomienky, neschváliť ju holú ako je predloţená. Hlavne 

k cenám a lokalitám. 
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Poslanec Bekiaris  vyzval poslanca Gibódu na predloţenie pripomienok.  

Poslanec Filipko, odpovedal na niektoré otázky poslanca Gibódu. Poslanec Gibóda spomínal 

ţe nie sú riešené škôlky. Kaţdá škôlka sa rieši individuálne.  Škôlky dostávajú  nejaké 

povolenia, môţu odstaviť, vybrať dieťa, odísť. Všetky sa riešia individuálne. Verím, ţe aj pri i 

Mieri bude vyriešený tento problém keď sa bude projektovať. Bude moţné pripomienkovať. 

Sumu pre rezidentov, my o nej nerozhodneme. Chcem vás poţiadať, niekde doplniť do 

uznesenia, aby pri schvaľovaní poslanci zohľadnili aj občanov Severu. My len odporúčame. 

Komunikoval s p. Tomanovičom o niektorých detailoch, ktorý ho uistil, ţe  Sever pokračuje 

v tom istom systéme, ţiadne zmeny. Okrem toho, nevieme čo prinesie zmena niekde inde. 

Váţim si aj kolegu, ktorý tomu venoval veľa času, ak by sme to dnes neschválili, oddialili by 

sme riešenie a mali by sme oveľa väčšie problémy, bez peňazí, nemohli by sme sa o nich 

uchádzať. Ako poslanci musíme zobrať zodpovednosť na seba. Vieme, ţe sme konali 

v prospech občanov, aby nenastali váţne problémy, ktoré by sme nevedeli riešiť okamţite. 

Podobné koncepcie dlhé roky sledujem, videl som prezentácie, nakoniec sami občania chceli 

riešiť ďalšiu zónu, lebo videli ţe to bolo v ich záujme. Môţeme kľudne, zodpovedne zdvihnúť 

ruku, lebo to riešime uţ nejaké 4 roky, bolo moţné to pripomienkovať, my sme túto 

koncepciu verejne prerokovali na miestnom zastupiteľstve. Navrhujem aby sme ten návrh 

podporili. Máme šancu pomôcť, urobiť to za mestské peniaze. Mohli by sme poţiadať 

mestských poslancov, aby na meste obhajovali záujmy obyvateľov MČ. 

Poslanec Gibóda odpovedal, ţe na meste  budú v konečnom ohľade schvaľovať VZN. Za 

mestskú časť sú tam len štyria. Aká výška poplatkov bude, schvália to všetci. Poslanci mesta 

nemôţu svojvoľne schváliť len pre na Sever. Chceme to zmeniť alebo navrhnúť zmeniť na 

Severe. Napr. pre ZŤP budú bez priradenia uţívateľovi. Dnes o to miesto prídu, lebo uţ to 

nebude konkrétne pre nich. Nemáme ich toľko, ţe by to bol problém. Ak nebudeme mať 

pripomienky, to čo platí v Starom meste, bude platiť aj pre nás a nemyslí si, ţe obyvatelia 

budú spokojní, ak tu budú platiť 35 €.  

Poslanec Polaček súhlasil  s predrečníkom. Oznámil, ţe sa zúčastnil  stretnutia na KVP, ktoré 

zvolal starosta MČ. Všetci boli naladení tak, ţe ţiadna koncepcia, ţiadne EEI. Prečo máme 

platiť za niečo, čo nemáme nárokovateľné.  EEI tu bude ešte ďalších 7 rokov, vedenie mesta  

2-3 roky. Aj my sme tu nejaký orgán, aj my môţeme hovoriť  čo nám v lokalite vadí, chceme 

nejakú cenu. Podmienky musíme zadefinovať. Sme ochotní s touto koncepciou súhlasiť. Dal 

návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie: 

MZ MČ Košice  

a) ţiada starostu  predloţiť a odkonzultovať  návrh  dodatku na schválenie s Mestom Košice,  

s dôrazom na zníţenie výšky úhrady v zónach MČ, ohraničenie rezidentskej lokality.  

b) doplniť návrh organizácie statickej dopravy o neriešené zóny statickej dopravy.  

Nevieme, aké zóny budú, mali by sme to dostať na papieri. Pôvodne bolo dvanásť zón. Teraz 

je centrálna zóna rozdelená na 10 zón. Neviem na koľko bude rozdelená MČ. Chcem vidieť 

dodatok. Je podstatné, aby definitívne dodatok odchádzal z mestskej časti a nie aby ho 

schválili v MZ.  

Poslanec Filipko navrhol, aby dal návrh,  aby mesto pred schvaľovaním VZN  vyţiadalo 

stanovisko MČ.  

Poslanec Bekiaris upozornil, ţe čo je to za návrh: zníţenie výšky úhrady? Ak chceme dať 

nejaký návrh, čakám ţe povieš, 20 ,50, 70. Je to uznesenie nič hovoriace. Ţiadame niečo 

zníţiť a nevieme na koľko. Tie podmienky by sme mali dať. Nemôţme tam dať„ zníţenie.“ 

 

Starosta dal hlasovať o prestávke: 
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Hlasovanie  č. 25              za –10 ,  proti –0,   zdržal – 0 

                                         Návrh bol schválený. 

 

Poslanec Filipko poţiadal  doplniť bod uznesenia za bod  c) , ţiadame mesto Košice, aby pred 

predloţením návrhu dodatku VZN o parkovaní predloţilo tento návrh MČ Sever na zaujatie 

stanoviska.  

Poslanec Polaček reagoval, ţe  VZN a návrh sú dve rôzne záleţitosti. Nedozviem sa ako to 

bude riešené.  Poslanec Gibóda opätovne opakoval, ţe táto koncepcia nerieši túto oblasť. Sú 

tam síce rodinné domy, ale nikoho by netešilo,  ţe predtým mal pred domom  3 autá a teraz 

200 áut.  

Ing. Hučko odpovedal, ţe tie lokality, ktoré nie sú riešené, a sú rodinnou zástavbou,  tam je 

problém ten, ţe by sa na nich vzťahoval rezidentský  reţim. Lokality, ktoré budú dotknuté sa 

dajú riešiť projekčne dopravným riešením , napr. zákaz okrem dopravnej obsluhy. 

V rodinných domoch nepotrebujú parkovanie. Tých 6 lokalít je treba riešiť zahrnutím do 

VZN a koncepcie a tie lokality, ktoré bud postihnuté dopravnou záťaţou, tak tam bude len 

dopravné riešenie.  

Poslanec Polaček sa doomnieva sa, ţe ak uznesenie bude schválené tak  ako bolo predloţené, 

nič sme nevyriešili a dostaneme sa medzi mlynské kolesá a o nejaké obdobie nebudeme mať 

nijaké nástroje na to aby sme zmenili návrh. Budem hlasovať proti, nevieme stanoviť 

podmienky, ktoré sú podstatné. Ak ju schválime, uţ to nikdy nebudeme vedieť zmeniť.  

Starosta Gaj uztvoril diskusiu. 

 

Poslanec Filipko: Návrhová komisia neobdŕţala ţiaden iný návrh.  

 

Hlasovanie o predloţenom návrhu na uznesenie: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  

 

a) schvaľuje  

 

Koncepciu riešenia statickej dopravy v meste Košice –  špecifikáciu pre zavedenie 

rezidentskej zóny v Mestskej časti Košice – Sever spracovanú spoločnosťou EEI s.r.o. 

podľa predloženého návrhu 

 

b) odporúča  

 

mestu Košice zaradiť Koncepciu riešenia statickej dopravy v meste Košice – špecifikáciu 

pre zavedenie rezidentskej zóny v Mestskej časti Košice – Sever schválenú Miestnym 

zastupiteľstvom MČ Košice – Sever na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Košiciach za 

účelom schválenia VZN mesta Košice o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na 

vymedzenom území mesta Košice v rozsahu schválenej koncepcie pre MČ Košice - Sever.  

 

 Hlasovanie  č. 26              za – 7 ,  proti –2,   zdržal – 1 

                                           Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

Bod 13.  Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever  
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Ing. Hučko  materiál je predloţený v písomnej forme.  

Poslanec Bekiaris sa spýtal, kto bude realizovať  rozšírenie optickej siete. 

Ing. Hučko odpovedal, ţe nemá informáciu ale môţe zistiť. 

Poslanec Bekiaris sa spýtal čo sa myslí pod názvom  Modernizácia rozvodov tepla Obrancov 

mieru, Hlinkova, Komenského, či ide  modernizácia okruhu. Má informáciu, ţe sa chystá  aj 

výmena potrubia plynovodu na Tomášikovej chystá  výrub všetkých stromov na 

Tomášikovej. Chce dať len  námet či musí sa strom pod potrubím vyrúbať, alebo ho vieme za 

chrániť.   

Poslanec Gibóda reagoval, ţe napríklad na ulici Kisdyho  ide táto rúra pod cestou, nie cez 

zeleň. Podľa neho sa o tie stromy príde definitívne. Poprosil starostu, aby sa  o túto vec 

zaujímali.  

 

Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  

 

berie na vedomie  

 

Informáciu o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever.  

 

Hlasovanie  č. 27              za – 9 ,  proti –0,   zdržal – 1  

                                        Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 14 Informácia o trhovisku p pri OC Merkúr, detské jasle Gerlachovská 

 

Starosta informoval  o problematike  trhoviska pri OC Merkúr. Oznámil, ţe sa realizuje sa 

prestavba toaliet, ktorá by mala byť  na budúci týţdeň ukončená.. Druhá informácia -  boli 

predstavené verzie nejakých trhových stolov, umiestnenie, stále sa vraciame k tomu ţe 

nemáme presne vyčlenenú mestom zverenú plochu, na ktorú by sme mohli záväzne umiestniť 

trhové stoly, napr. ich počet. Od toho sa odvíja  počet, dizajn, cena. Sú tu 3 návrhy stolov - 

z MČ Juh  máme aj konkrétnu cenovú kalkuláciu, ako by to mohlo  vyzerať na  Merkúri. 

Mesto dalo verejný prísľub, ţe trhovisko tam bude zachované. Trhovisko Merkúr patrí do 

zóny 1, Starého mesta,  zónovo sa konečne vyčlení a nakreslí, koľko štvorákov sa tam 

vyčlení, koľko parkovacích miest tam vznikne a koľko m2 ostane na trhové miesto. Z toho sa 

urobí finálna projekcia trhových stolov a umiestnenia  v lokalite. Hrubý odhad na trhové stoly 

je do 30 000 €, prvý nástrel na základe  kalkulácie, štatistiky obdobných stolov, ktoré by tam 

mohli byť. Poslanec Filipko uviedol, ţe  komisia rozvoja odporučila prijať takéto uznesenie:  

zobrať na vedomie informáciu o stave trhoviska Merkúr, odporúča aby miestne zastupiteľstvo 

rokovalo s EEI a mestom KE.  Odporučila rokovať so spoločnosťou EEI do 31. 5. 2016.  Aby 

sme nestanovovali dnes, ţe limit na jeden stôl bude toľko alebo toľko. Ak zistíme akú plochu 

môţeme vyuţiť, vieme koľko stolov môţeme umiestniť, aké typy stolov, určí sa ekonomika, 

vtedy môţeme prijať uznesenia, upraviť rozpočet MČ. Pán Tomanovič z EEI uistil poslanca, 

ţe  sa tam so závorovým systémom v súčasnosti neuvaţuje. Od 1. júla bude pokračovať 

v súčasnom reţime. Nie je to oficiálne stanovisko ale vyjadril sa, pokiaľ MČ vyrokuje 

s Mestom Košice, ţe potrebuje určitú plochu pre trhovisko, EEI sa k tomu vyjadrí a nemalo 

by moţno námietky ak by došlo k nejakému preznačeniu tejto lokality a vyuţívaniu plochy. 

Myslím ţe rokovanie s EEI zatiaľ nie je  potrebné, pretoţe partnerom je pre nás Mesto 

Košice.   
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Podľa starostu Gaja sa zamerajú na rampový systém, pretoţe  jedine tam sa dá docieliť, ţe 

prvá polhodina, hodina je zadarmo, pri inom systéme sa to nedá. 

Poslanec Filipko uviedol, ţe MČ sa vyjadrila nie pozitívne k rampovému systému, preto  

nezaradili rampový systém. Navrhol, aby prijali také stanovisko aké odporučila komisia 

rozvoja. 

Na otázku poslanca Bekiarisa ako bude znieť uznesenie, poslanec Filipko prečítal jeho návrh..  

Návrh uznesenia:  MZ MČ Košice – Sever odporúča starostovi MČ postupovať podľa 

odporúčaní  komisie rozvoja. 

Na otázku poslanca Polačeka ohľadom rampového systému odpovedal poslanec Filipko, ţe 

rampový systém by tam pomohol.  Rampovým systémom sa odstránia tí, ktorí tam nemajú čo 

parkovať. MČ by hájila záujem obyvateľov aby sa vytvoril prijateľný systém vyuţívania 

parkoviska rezidentmi. Poslanec Polaček konštatoval, ţe problematika Merkúru súvisí aj 

s parkovaním.  Súhlasil s rampovým systémom, ale bez obmedzenia rezidentov.  

Starosta Gaj odpovedal, ţe parkovanie je alfa a omega okolo trhoviska Merkúr. 

Poslanec Filipko predloţil návrh na uznesenie.  

 

MZ MČ Košice -  Sever 

 

a) berie na vedomie informáciu o trhovisku pri OC Merkúr prednesenú starostom MČ 

 

b) odporúča starostovi  MČ  

 

v ďalšom konaní postupovať v zmysle odporúčania komisie rozvoja 

 

nasledovne:  

- rokovať so spoločnosťou EEI, s.r.o. a mestom Košice o vyčlenení plochy na prevádzku  

  trhoviska Merkúr  

-  určiť množstvo a typy stolov  

-  vypracovať  štúdiu a ekonomiku fungovania trhoviska Merkúr  

- v termíne do 31.05.2016 rokovať so spoločnosťou EEI, s.r.o., ostatné kroky riešiť   

  priebežne 

 

 

Hlasovanie  č. 28              za – 9 ,  proti –0,   zdržal – 1 

 

 

Starosta Gaj uviedol návrh týkajúci sa odkúpenie DJ Gerlachovská od mesta Košice.  Prvou 

témou je, či súhlasíme s kúpou od mesta, ktorá  je navrhnutá vo výške  10 % zo znaleckého 

posudku, je to na nás. Táto kúpa by mohla byť reálna, je viac alternatív, ide o to kúpiť alebo 

nie. Alternatíva: nájomca by zaplatil dopredu nájom na kúpu a zároveň financoval 

rekonštrukciu alebo poţiadať mesto na splátky -  10 000 € kaţdý rok, tam je technický 

problém z hľadiska investícií počas rozpočtového roka. Tretia vec je úver -  30 000 € nie je aţ 

taká veľká investícia. Účelová dotácia z mesta 30 000 € sa môţe pouţiť ľubovoľne. Všetko je 

otázka zmeny rozpočtu. Podľa  Zásad predaja mesta, kúpna cena pre mestské časti sa  určuje 

vo výške 10 %  zo znaleckého posudku. Pri prenájme  očistil by sa pozemok pod budovou, 

výška nájmu by bola  cca 21 000 €, podľa osobitného zreteľa 50% by mohla byť výška nájmu 

50 % alebo menej. Predbeţne by sme schvaľovali  výšku nájmu 50% oprávneného nájmu,  

pre potencionálneho záujemcu, s tým ţe osobitný zreteľ je prenájom na  vzdelávacie, 

zdravotné, sociálne účely.  
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Poslanec Filipko uviedol, ţe komisia sa tieţ venovala tejto téme, bol predloţený takýto návrh 

uznesenia. O predloţenom návrhu  rokoval  s pánom prednostom aj s oddelením, ako zmeniť 

návrh uznesenia v bode 2. Mali by sme určiť konkrétnu cenu a nájomcu čo dnes nevieme. 

Ideme schváliť akým spôsobom sme mali nakladať s touto nehnuteľnosťou, ak ju získame do 

majetku. Ak sa nájde potenciálny vhodný nájomca, ktorý splní naše podmienky, pred MZ 

bude predloţený zámer, ktorý bude zverejnený na 15 dni,  druhým rokovaním schválime tento 

nájom. Navrhujem aby uznesenie bolo takýmto spôsobom upravené. Časť 1 a, b bez zmeny 

a navrhujem pozmeňovací návrh v bode 2.  

2. Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 

 

a) schvaľuje 

 

     spôsob prenájmu nehnuteľného majetku v budúcom vlastníctve mestskej časti Košice – 

Sever, prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

- budova súpisné číslo 866 stojaca na pozemku, parc. C KN č. 7265,  

- pozemky – parcely C KN č. : 

- 7264 – ostatné plochy o výmere 2829 m2  

- 7265 -  zastavané plochy a nádvoria o výmere  523 m2,  

evidované v katastrálnom území Severné mesto, stojace na ul. Gerlachovská 10, Košice, 

 

po prevode vlastníckeho práva do vlastníctva Mestskej časti Košice – Sever Mestom Košice, 

pričom za dôvod hodný osobitného zreteľa povaţuje vyuţitie prenajímaných nehnuteľnosti na 

zdravotné účely, sociálne účely a výchovno – vzdelávacie účely, za cenu niţšiu ako stanovujú 

príslušné právne predpisy.  

     Nehnuteľnosť je dlhodobo nevyuţívaná a Mestská časť nemá iné zámery pre vyuţitie 

danej nehnuteľnosti, zároveň je povinná o svoj majetok sa starať a zveľaďovať. Budúci 

nájomca bude investovať do nehnuteľnosti na vlastné náklady. 

b) ţiada starostu MČ aby zohľadnil tieto podmienky, rokovať o moţnej úhrade vopred, 

predloţenie zámeru budúcej prevádzky. Tie podmienky môţeme ešte doplniť, to čo p. starosta 

hovoril 50 % či to dáme tu do tohto uznesenia ako podmienku. To je všetko k tomu bodu 

upravené v bode 2.   

Poslanec Polaček mal  faktická otázku, ţe v akom bode rokovanie je MZ teraz. Poukázal, ţe 

k tomuto bodu mu nebol predloţený ţiaden materiál, a ţe poslancom je tu predloţené niečo 

úplne iné, ako si schválili v úvode rokovania. Bol  na komisii, vie pribliţne o čo ide. 

Upozornil, ţe poslanci idú rokovať o niečom, čo neschválili  v programe. Poslanec Bekiaris: 

oponoval, ţe nie je pravda ţe sa to netýka bodu 14. uviedol, ţe  je to  napísané, nie je  to  

názov programu. Poslanec Poslanec Filipko: navrhol  upraviť názov v košieľke materiálu. 

Ďalej upozornil, ţe na rokovaní riešia poslanci dve váţne veci. EEI  a prevod nehnuteľnosti.   

Poslanec Gibóda poprosil  p. starostu aby do budúcnosti body boli samostatné, aby sa nestali 

preklepy. Spýtal sa starostu, ţe ak porada primátora uţ  2. 6. 2015 rokovala o našej ţiadosti,   

prečo sa MZ týmto zaoberá aţ dnes. Upozornil, ţe rozpočet bol schválený a dotazoval sa 

prečo v uznesení  hneď udávame dôvod, to, aký zámer prenájmu by sme s touto budovou 

chceli mať. Nemá nič proti aby sa vyuţívala na výchovno-vzdelávacie aktivity. Prečo túto 

budovu reálne nekúpime a aţ potom neschválime. Vyslovil obavu, či mestská časť naozaj 

dostane budovu za tak nízku  sumu a či MČ má nárok na osobitný zreteľ.  

Poslanec Bekiaris uviedol, ţe podľa jeho názoru by MČ kupovala budovu, a nepovedala by 

aký zámer s ňou má, bral by som to ako neefektívne nakladanie s finančnými prostriedkami, 
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špekulácia, rozhadzovanie prostriedkov MČ. Ideme kupovať budovu, tak to beriem ţe to tam 

bude stáť  a  nevyhodili sme 30 000 €- 

Starosta Gaj:odpovedal, ţe  bola vyhlásená verejná súťaţ na ocenenie, ťahalo sa to rok a pol,  

vţdy to zlyhalo na sume investície a nájmu. V zime alebo v decembri nás oslovil 

potencionálny záujemca, ktorý mél váţny záujem, aby tam bola škola, škôlka, pokiaľ my 

neukáţeme podmienky za akých by to mohol si prenajať dlhodobo asi nikdy nedospejeme ku 

slušnému nájomníkovi, ktorý by sa zaoberal  investíciou. Preto uvádzame osobitný zreteľ, aby 

nový záujemca mal uţ informáciu,  ţe má zmysel rokovať, uvaţovať o nájme, my dávame 

podmienky, za aké si ich potenciálny nájomca najme. 

Poslanec Polaček povedal, ţe je ochotný diskutovať o prvej časti, o kúpe. Rozpočet mal byť 

predtým ako  o tom rokujeme. Schvaľujeme odkúpenie, nie záujem o odkúpenie. Chýba mu 

zdôvodnenie osobitného zreteľa.  

Poslanec Filipko odpovedal, ţe  momentálne neschvaľujeme podľa § 9, ale len to, ţe  sa 

o tých veciach budeme baviť potom ak príde nejaký záujemca.  

Poslanec Polaček vyslovil obavu, ţe ideme kúpiť niečo, čo sme nevedeli za 5-6 rokov 

prenajať. My sa ideme zaviazať, dostaneme budovu, čo keď sa nám poslancom nebude páčiť 

zámer záujemcu. 

Poslanec Filipko odpovedal, ţe : presne toto ideme riešiť, neschvaľujeme osobitný zreteľ, 

schválime  aţ potom ak sa nám bude zámer páčiť a bude nám vyhovovať.  

Na otázku poslancac Polačeka čo v prípade,  ak nesplníme podmienky mesta odpovedala 

zamestnankyňa Bogačevičová. Uviedla, ţe mesto vo svojich zmluvách s MČ uvádza iba 

podmienku „predkupné právo mesta“ na prevedenú nehnuteľnosť. Iné podmienky tam nie sú.   

Poslanec Bekiaris dal otázku, prečo sa niečo  rieši na MZ,  čo bolo na komisii rozvoja. 

Poslanec Blišťan navrhol ukončiť diskusiu.  

 

Hlasovanie  č. 29              za – 8 ,  proti –,   zdržal – 2 

                                         Návrh bol schválený. 

 

Návrh na uznesenie, pozmeňujúci návrh poslanca Filipka, ktorý predloţil návrhovej komisii. 

 

a) schvaľuje 

 

odkúpenie nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Košice v kat. území Severné mesto, vedené na 

LV č. 11620 a nachádzajúce sa na Gerlachovskej ul. č. 10  v Košiciach, a to: 

 

- budova, súpisné číslo 866 stojaca na pozemku, parc. C KN č. 7265,  

- pozemky – parcely C KN č. : 

- 7264 – ostatné plochy o výmere 2829 m2  

- 7265 -  zastavané plochy a nádvoria o výmere  523 m2  

 

za kúpnu cenu  30 084,23 €, vrátane nákladov súvisiacich s prevodom.  

 

b) žiada 

 

mesto Košice o možnosť  zaplatenia kúpnej ceny v troch splátkach.  

 

 

2. Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever 
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a) schvaľuje 

 

     spôsob prenájmu nehnuteľného majetku v budúcom vlastníctve mestskej časti Košice – 

Sever, prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

- budova súpisné číslo 866 stojaca na pozemku, parc. C KN č. 7265,  

- pozemky – parcely C KN č. : 

- 7264 – ostatné plochy o výmere 2829 m2  

- 7265 -  zastavané plochy a nádvoria o výmere  523 m2,  

evidované v katastrálnom území Severné mesto, stojace na ul. Gerlachovská 10, Košice, 

 

po prevode vlastníckeho práva do vlastníctva Mestskej časti Košice – Sever Mestom Košice, 

pričom za dôvod hodný osobitného zreteľa považuje využitie prenajímaných nehnuteľnosti 

na zdravotné účely, sociálne účely a výchovno – vzdelávacie účely, za cenu nižšiu ako 

stanovujú príslušné právne predpisy.  

     Nehnuteľnosť je dlhodobo nevyužívaná a Mestská časť nemá iné zámery pre využitie 

danej nehnuteľnosti, zároveň je povinná o svoj majetok sa starať a zveľaďovať. Budúci 

nájomca bude investovať do nehnuteľnosti na vlastné náklady. 

 

b) žiada starostu Mestskej časti, aby pri rokovaní s potencionálnymi záujemcami zohľadnil 

nasledovné podmienky: 

 

- dlhodobý prenájom, 

- investície do nehnuteľnosti vykoná nájomca na vlastné náklady, 

- rokovať o možnej úhrade nájmu vopred, 

- predloženie zámeru budúcej prevádzky.  

 

Hlasovanie  č. 30              za –8,   proti –1,   zdržal – 1 

                                         Uznesenie bolo prijaté. 

  

Bod 15. Správa o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas 

poslaneckých dní do poslaneckej knihy 

 

Prednosta Háber predloţil správu o stave vybavenia dopytov v období od 7.12.14.3.2016. 

V uvedenom období bolo 11 poslaneckých dní,  z toho 5 krát nebol ţiaden podnet, 2x sa 

poslanecký deň  nekonal  z dôvodu konania MZ.  

Dňa 18.1.2016  bol daný podnet pomedzi na komunikáciu Vodárenská 21- 25 vo veci posypu, 

bol znemoţnený prístup ku kontajnerom. Podnet vo veci zimnej údrţby bol odstúpený na 

dispečing  zimnej údrţby. Podnet na parkovanie bol riešený v súčinnosťou s  MP. Odpoveď 

bola zaslaná p. Potočňákovej.  

Pán Filipko nezaznamenal ţiaden podnet. Poslanec Gibóda zaznamenal niekoľko podnetov.   

Poslanec Gibóda sa spýtal,  prečo materiál nie je spracovaný písomne. Odpovedal prednosta 

Háber, ţe to bolo stále tak, ale nie je problém to spracovať.   

Poslanec Filipko reagoval, ţe  nezaznamenali sme ţiadny podnet, boli to názory p. Gibódu 

ktorý mal výhradu voči čistote v Dennom centre. Poslanec Gibóda reagoval, ţe na jeho 

podnet sa v odpovediach MU neobjavila. Je toho názoru, ţe mestská časť len posúva podnety 

na iné orgány a nevie ako sa tento problém vyriešil, napr. chýbajúce smetné koše na 

zastávkach.  
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Starosta Gaj reagoval, ţe keby p. poslanec poriadne popočúval na MZ, bol by sa to dozvedel 

túto informáciu. . 

Poslanec Gibóda – na poslednom mestskom zastupiteľstve som nebol. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo  MČ Košice – Sever 

berie na vedomie 

 

berie na vedomie 

 

správu o stave vybavenia dopytov a podnetov občanov zaznamenaných počas poslaneckých 

dní do poslaneckej knihy. 

 

Hlasovanie  č. 31              za –8,   proti –1,   zdržal – 0 

                                         Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod 16. Interpelácie a dopyty poslancov 

 

Poslanec Polaček dal interpeláciu v tomto znení:  Interpelujem  starostu  MČ Košice – Sever, 

aby mi vysvetlil výraz a dôvod  prečo ma označil v bode 5, ţe som nula resp. niekoľko núl.  

Poslanec Filipko uviedol, ţe aktuálna téma v novinách je cyklistický chodník v našej MČ, 

a on ako poslanec  neregistrujem od týchto obyvateľov.. Najviac ho prekvapilo ale, ţe od roku 

2011 nedostali vyjadrenie od MČ. Navrhol zorganizovať akciu s poslancami a pôjdu si to tam 

pozrieť.  Podľa neho tie bariéry boli v záujme cyklistov. Budú to riešiť na komisii.  

Poslanec Gibóda povedal, ţe  pán Francan  bol jeden z tých, ktorý to objavil ako cyklista. Bol 

to nešťastný spôsob ako sa obyvatelia  snaţili poukázať na ich problém,  všetci čo vychádzajú 

z garáţi v tejto lokalite majú tento problém.  

 

Bod 7. Rôzne 

 

Poslanec Kertés  krátko predstavil svoj projekt, ktorého je autorom.    Jedná sa o program 

aktívnej zdravotnej pomoci defibrilátorom,  na priestranstvách s väčším výskytom 

obyvateľov.  Je to automatizovaný prístroj, ktorý pomáha pri oţivovaní, dokáţe sám 

vyhodnotiť ľudskú aktivitu srdca a ukončiť ten vývoj pri zástave srdca  do nejakých 5-6 min.  

Poslanec Gibóda sa spýtal, či uţ  rozmýšľal aj nad nejakými lokalitami, kde by sa to mohlo 

umiestni. Poslanec Kertés odpovedal, ţe chcel by,  ak by bolo moţné umiestniť to v budove 

úradu. Navrhol, aby MČ zakúpila tento prístroj.  

Poslanec Gibóda sa spýtal na cenu, poslanec Kertés odpovedal, ţe  okolo 2000 € s inštaláciou 

a príslušenstvom.  

Poslanec Bekiaris  uviedol, ţe  na  prezentácii a myslím, ţe je to jedna z váţnych vecí, 

rozprával som sa aj s kolegom, ţe by bolo vhodné aj na Severe spraviť takúto prezentáciu, 

moţno aj v dennom centre by sa to zišlo, predsa len sú tam starší ľudia, okrem denného centra 

máme tu aj Amfiteáter. V dennom centre sú  starší ľudia,  kde je pravdepodobnosť srdcového 

kolapsu vyššia. Ja podporujem túto iniciatívu, som rád, ţe máme kolegu zo Severu, ktorý 

prišiel a zaoberá sa takýmto nápadom. Je to dobrý nápad a treba to len oceniť a podporiť. 
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Poslanec Filipko navrhol poslancovi Kertésovi, aby dal  uznesenie v zmysle, ţe MZ  poţiada 

starostu o návrh úpravy rozpočtu na zakúpenie tohto prístroja a súčasne  navrrhol, aby MČ 

hľadala nejaké zdroje na zakúpenie tohto prístroja.  

Poslanec Bekiaris vyslovil názor, ţe či  nie je lepšie počkať s uznesením  a na najbliţšom 

zastupiteľstve dať bod programu komisie sociálnej.  

Starosta  Gaj informoval o Memorande zóny Anička medzi Mestom Košice a MČ Ťahanovce,  

ktoré  je stále platné.  Pán starosta MČ Ťahanovce  dal vyjadrenie na môj dotaz, z ktorého 

vyplýva, ţe sa rieši len na miestnej úrovni, vlastníci riešia majetkové práva.  Ťahanovčania sa 

stretávajú. Dňa  5.4. 2016 bude stretnutie v kultúrnom dome v Ťahanovciach, ste srdečne 

vítaní. Skôr poukázal na problémové skutočnosti s ktorými sa na neho obracajú obyvatelia, aj 

keď to patrí do MČ Sever – zastávka na moste,  samotné osvetlenie mosta, samotné osvetlenie 

uličky medzi mostom a Gajdovkou. Druhá vec je, ţe  boli oslovovaní vlastníci MČ Sever a 

nim, ktorí sa majú starať o správu svojich pozemkov. Poslanec Gibóda poţiadal  starostu aby 

poďakoval p. starostovi MČ Ťahanovce, p.  Nigutovi za odpvede, ale dodal, ţe jeho  

interpelácia bola na starostu, v akom stave sa nachádza interpelácia so zameraním na riešenie 

vlastníckych vzťahov, vo vzťahu k údrţbe nehnuteľnosti, vo vzťahu riešenia so situáciou so 

psami v tejto lokalite, to bola interpelácia na Vás. Poţiadal  o zaslanie odpovede na túto 

interpelácie. Poslanec Bekiaris poţiadal o zaslanie pozvánky  mailom. 

Starosta Gaj uzatvoril diskusiu.  

 

 

Bod 8. Záver 

 

Starosta Mestskej časti Košice - Sever Marián Gaj ukončil rokovanie XII. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva. Všetkým poslancom, hosťom a ostatným prítomným poďakoval za 

účasť na zasadnutí miestneho zastupiteľstva a zaţelal ešte pekný večer.   
 

 

Košice, 15.04.2016 

 

 

Zapísala:  

 

Agnesa Bogačevičová     „podpísané“  

zapisovateľka              ................................................... 

 

Zápisnicu overili: 

               

Anton Švajlen       

poslanec „podpísané“ 

                                                                              ................................................... 

 

 

 

Dagmar Kaţimírová        

poslankyňa „podpísané“ 

                                                                              ...................................................                                                                                                        
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Matúš Háber 

prednosta MÚ „podpísané“ 

                                                                    ................................................... 

 

 

 

Marián Gaj        

starosta „podpísané“ 

                                                                    ................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


